
Protokół nr 12/2022 

z posiedzenia Komisji Spraw Społecznych 

z dnia 26 maja 2022 r. 

W posiedzeniu udział wzięli: 

1. Mateusz Szerlowski – Przewodniczący Komisji 

2. Mateusz Kołacki – Wiceprzewodniczący Komisji 

3. Badowski Krzysztof – Członek Komisji 

4. Kamil Horuń – Członek Komisji 

Porządek posiedzenia: 

1. Otwarcie posiedzenia. 
2. Spotkanie z Panią Prezes Zarządu Zakładu Gospodarki Komunalnej w Dębnicy Kaszubskiej 

Sp. z o.o. 
3. Omówienie spraw bieżących. 
4. Zamknięcie posiedzenia. 

 
Ad. 1-2 

Celem spotkania członków komisji było zapoznanie się z ogólnym funkcjonowaniem Zakładu 
Gospodarki Komunalnej w Dębnicy Kaszubskiej Sp. z o.o. oraz procesu reagowania podczas sytuacji 
awaryjnych w Gminie Dębnica Kaszubska. 

Poruszane kwestie: 

- Działanie spółki ZGK podczas wystąpienia masowej awarii: zgłoszenia przyjmowane są telefonicznie 
w bazie ZGK, pracownicy spółki mają wyznaczone dyżury, podczas których są oddelegowani do 
usuwania awarii. Na dyżur składa się 3 pracowników, zmiany są tygodniowe. 

- Ostatnia duża awaria była dużym wyzwaniem dla spółki. Spółka starała się w najsprawniej działać 
z dotarciem do mieszkańców zasilając sieć w wodę. Z przyczyn technicznych było to bardzo 
utrudnione. Newralgicznym punktem jest przepompownia w Niemczewie. Nowy agregat mógłby 
usprawnić funkcjonowanie sieci. 

- Stworzenie planu działania w sytuacjach masowych awarii jest utrudnione ze względu na zdolności 
techniczne spółki oraz z powodu dużej zmienności awarii i sytuacji awaryjnych. Ze strony komisji 
padła propozycja informowania mieszkańców na temat planowanych działań, zasilania w wodę, 
ewentualnych dostaw wody, poprzez mass media / sms w związku z brakiem możliwości stworzenia 
jednej organizacji umożliwiającej reagowanie podczas sytuacji kryzysowych. 

- Pani Prezes spółki zwróciła uwagę na rosnące koszty zagospodarowania odpadami, na które składa 
się wiele czynników zewnętrznych, rozwiązaniem w tym temacie jest planowana budowa fotowoltaiki 
na terenie Zakładu. 

- Spółka oczekuje na zakup wyposażenia (agregaty) z funduszu Polskiego Ładu. Z informacji 
przekazanych przez Panią Prezes wynika, że planowana realizacja projektu nastąpi po zakończeniu 
bieżącego roku. 

- Spółka planuje modernizację hali znajdującej się na terenie Zakładu, który docelowo ma służyć jako 
garaże dla sprzętu ZGK. 



- Spółka napisała wniosek o modernizację oczyszczalni, aby produkować bio nawóz, który ma być 
sprzedawany lokalnym rolnikom. 

- Komisja przeprowadziła ogólne oględziny zakładu, aby poznać problemy, wyzwania, a także 
rozwiązania planowane do wprowadzenia przez ZGK. 

Komisja Spraw Społecznych chciałaby wyrazić wdzięczność Pani Prezes za udostępnienie 
informacji oraz załodze ZGK za wspólne pokazanie oraz omówienie ogólnej pracy Zakładu. 

Ad. 3-4 
Z uwagi na brak potrzeby omawiania spraw bieżących Przewodniczący zamknął posiedzenie 

komisji. 
 
 

Protokół sporządził 
Mateusz Szerlowski 

 
 

Mateusz Szerlowski ………………………………………………… 

Mateusz Kołacki ………………………………………………… 

Krzysztof Badowski ………………………………………………… 

Kamil Horuń ………………………………………………… 

 


